
သတင္းစာစဥ္
ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

အမွတ္ (၃၃)၊ ဇြန္ ၂၇ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

ဇြန္ ၂၃၊ ၂၀၁၇ 

NLD အစုိးရလက္ထက္ ဒုတိယအႀကိမ္ 
မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း တစ္ႏွစ္ 
ေက်ာ္အတြင္းတြင္ ေမးခြန္း(၁၆၀)ခုႏွင့္ 
အဆို(၃၀)ခု ေမးျမန္းတင္သြင္းေဆြးေႏြးခ့ဲ 
ေၾကာင္း  လႊတ္ေတာ္႐ံုး၏မွတ္တမ္းမ်ားအရ 
သိရသည္။

လႊတ္ေတာ္တြင္တင္သြင္းခဲ့သည့္ အဆို 
ေပါင္း(၃၀)ခုမွ ေမာ္လၿမိဳင္ကမ္းနားလမ္း 
အပိုင္း(၆)စီမံကိန္း ေဆာင္ရြက္ထားရိွမႈ 
အား ျပန္လည္စိစစ္ရန္ တိုက္တြန္းေၾကာင္း 
အဆိုႏွင့္ ယာယီေရႊ႕ေျပာင္းအလုပ္သမား 
မ်ားကို အိမ္ေထာင္စုစာရင္း ထုတ္ေပးသည့္ 
ကိစၥအား ရပ္ဆုိင္းေပးရန္ တုိက္တြန္းေၾကာင္း 
အဆို ၎အဆို(၂)ခုကို မွတ္တမ္းတင္ထား 
ခဲ့ၿပီး က်န္အဆိုမ်ားအား အတည္ျပဳႏုိင္ 
ခဲ့သည္။ 

ၿပီးခဲ့သည့္ ဆ႒မပံုမွန္အစည္းအေဝး 
တြင္လည္း အဆို(၆)ခုတင္သြင္းခဲ့ရာ (၅)ခု 
ကို အတည္ျပဳခဲ့ၿပီး မြန္ျပည္နယ္အစိုးရအဖဲြ႕ 
အေနျဖင့္ အမွန္တကယ္ ရသင့္ရထိုက္ 
သည့္ အခြန္အေကာက္မ်ား စည္းၾကပ္ႏိုင္ 
ေရးတိုက္တြန္းေၾကာင္းအဆိုတြင္ ေခတ္မီ 

ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္လႊတ္ေတာ္ ယေန႔အထိ ေမးခြန္း 
၁၆၀ ခုႏွင့္ အဆို ၃၀ ခု ေမးျမန္းတင္သြင္းထား

နည္းပညာႏွင့္ စည္းၾကပ္ေကာက္ခံရန္မွာ 
ျပည္ေထာင္စုအဆင့္ကသာ ေဆြးေႏြးႏုိင္ 
ျခင္းေၾကာင့္ ပယ္ဖ်က္ခ့ဲေၾကာင္း သိရသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္
တြင္ အဆိုႏွင့္ေမးခြန္းမ်ားအျပင္ ဆ႒မ 
ပံုမွန္အစည္းအေဝး၌ ျပ႒ာန္းသည့္ စည္ပင္ 
သာယာေရးဥပေဒအပါအဝင္ ဥပေဒ(၅)ခု 
ႏွင့္ နည္းဥပေဒ(၄)ခု ျပ႒ာန္းခဲ့ၿပီးေၾကာင္း 
သိရသည္။  (ကုိးကား- မြန္သတင္းေအဂ်င္စီ)

လႊတ္ေတာ္
အစည္းအေဝး 

အဆုိ ေမးခြန္း

ပထမပုံမွန္ ၁ -

အထူးအစည္းအေဝး ၅ ၁၇

ဒုတိယပုံမွန္ ၅ ၂၀

တတိယပုံမွန္ ၈ ၂၆

စတုတၳပုံမွန္ ၄ ၃၂

ပဥၥမပုံမွန္ ၁ ၂၈

ဆ႒မပုံမွန္ ၆ ၃၇

စုစုေပါင္း ၃၀ ၁၆၀

ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အဆုိႏွင့္ေမးခြန္းအေရအတြက္ျပဇယား 
(၁-၂-၂၀၁၆ မွ ၂၁-၆-၂၀၁၇ အထိ) 

ဇြန္ ၂၆၊ ၂၀၁၇

လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း တစ္ႏွစ္ေက်ာ္ 
အတြင္း ကတိကဝတ္ျဖစ္ခဲ့သည့္ ေမးခြန္း 
မ်ား၊ ေအာင္ျမင္ခဲ့သည့္အဆုိမ်ားအား ထိ 
ေရာက္စြာ အေကာင္အထည္ေဖာ္ရန္ တုိက္ 
တြန္းေၾကာင္းအဆုိကုိ ဇြန္လ ၂၈ ရက္တြင္ 
စတင္က်င္းပမည့္ တနသၤာရီတုိင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ ပၪၥမပုံမွန္အစည္းအေဝး 
တြင္ တင္သြင္းမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။

လႊတ္ေတာ္အတြင္း ကုိယ္စားလွယ္ 
မ်ားေမးခဲ့သည့္ ေမးခြန္းမ်ားေအာင္ျမင္ခဲ့ 
သည့္အဆုိမ်ားအနက္ အခ်ဳိ႕အား အစုိးရ 
အဖြဲ႕မွ ထိထိေရာက္ေရာက္ လုပ္ေစခ်င္ 
သည့္အတြက္ ယင္းအဆုိကုိ တင္သြင္းရ 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း အဆုိတင္သြင္းမည့္ တုိင္း 
လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးတုိးလြင္ 
(ကြၽန္းစု-၂)က ေျပာသည္။

တုိင္းလႊတ္ေတာ္ ပၪၥမပုံမွန္အစည္း 
အေဝးကုိ ဇြန္လ ၂၈၊ ၂၉၊ ၃၀၊ ဇူလုိင္လ ၃ 
ရက္တို႔တြင္က်င္းပရန္ လ်ာထားၿပီး အထက္ 
ပါ အဆုိ ၁ ခု၊ ေမးခြန္း ၃၄ ခု၊ ဥပေဒသစ္ ၂ 
ခုတင္သြင္းေဆြးေႏြးမည္ျဖစ္ေၾကာင္း တုိင္း 
လႊတ္ေတာ္ ဒု-ဥကၠ႒ထံမွ သိရသည္။ 

ဒုတိယအႀကိမ္ တနသၤာရီတုိင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္၏ တစ္ႏွစ္ေက်ာ္သက္တမ္း 
အတြင္း လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး က်င္းပ 
ရက္နည္းျခင္းႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ကတိကဝတ္ 
မ်ား အစုိးရအဖြဲ႕မွ အေကာင္အထည္ေဖာ္မႈ
နည္းပါးျခင္းအေပၚ တုိင္းအတြင္း ႏုိင္ငံေရး 
ေလ့လာေစာင့္ၾကည့္သူမ်ားက ေဝဖန္ေန 
ၾကသည္။  (ကုိးကား- တနသၤာရီဂ်ာနယ္)

ကတိကဝတ္မ်ား ထိေရာက္စြာ 
အေကာင္အထည္ေဖာ္ေရး 
တနသၤာရီလႊတ္ေတာ္ 
အဆုိတင္မည္
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ဇြန္ ၁၇၊ ၂၀၁၇

၂၀၁၆-၁၇ အတြင္း ေဆာင္ရြက္ခဲ့ 
ေသာ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္မ်ားႏွင့္ ေရးရာေကာ္မတီမ်ား၏ 
စြမ္းေဆာင္ခ်က္မ်ားကို မတ္လ ၂၈ ရက္ေန႔ 
ရက္စြဲျဖင့္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မွ 
ထုတ္ျပန္ခ့ဲသည္။ ထုတ္ျပန္ခ်က္တြင္ ကယား 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၌ ေမးျမန္းခ့ဲသည့္ ေမး 
ခြန္းအေရအတြက္ႏွင့္ အဆိုအေရအတြက္ 
မ်ားကုိ ကုိယ္စားလွယ္အမည္ႏွင့္ မဲဆႏၵနယ္ 
မ်ားအလိုက္ေဖာ္ျပထားရာ စုစုေပါင္းအဆုိ 
(၇)ခုႏွင့္ ေမးခြန္း(၄၄)ခုရွိ သည္။ 

ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္တြင္ စုစု 
ေပါင္းကုိယ္စားလွယ္ ၁၈ ဦးရွိသည့္အနက္္ 
၈ ဦးက ေမးခြန္းမ်ားေမးျမန္း ခဲ့ၿပီး က်န္ ၁၀ 
ဦးမွာေမးခြန္းေမးျမန္းခဲ့ျခင္းမရွိေပ။  ထို႔ျပင္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ သုံးပုံႏွစ္ပုံက မည္ 
သည့္အဆိုမွ် မတင္သြင္းခဲ့ေၾကာင္း ေတြ႕ရ 
သည္။ ကိုယ္စားလွယ္ ၁၈ ဦးတြင္ ၄ ဦးက 
သာ အဆိုတင္သြင္းခဲ့ၿပီး က်န္ ၁၄ ဦးမွာ 
အဆိုမရွိဟု ေဖာ္ျပထားသည္။

တစ္ႏွစ္တာအတြင္း ကယားျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ား စြမ္းေဆာင္ခ်က္ အားမရ သတင္းတုိ

 

  စည္ပင္သာယာေရး ဥပေဒ 
အသစ္ေရးဆြဲရန္ စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသ 
ႀကီး လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီ အစည္း 
အေဝးခန္းမတြင္ ဥပေဒျပဳေရးဆုိင္ရာ 
ေကာ္မတီႏွင့္ စီးပြားကူးသန္းေရာင္း 
ဝယ္ေရးႏွင့္ စည္ပင္သာယာေရးေကာ္ 
မတီတုိ႔ ဇြန္ ၂၁ ရက္တြင္ ေဆြးေႏြးခဲ့ၾက 
သည္။ ယခုအခါ ဥပေဒၾကမ္းပါ အခန္း 
(၆) အထိ ေဆြးေႏြးၿပီးျဖစ္ကာ ျပည္သူ 
မ်ားအေနျဖင့္ အႀကံျပဳစာမ်ားေပးပို႔လို 
ပါက စစ္ကိုင္းတိုင္းေဒသႀကီး လႊတ္ 
ေတာ္၊ ဥပေဒျပဳေရးဆိုင္ရာေကာ္မတီ 
သုိ႔လိပ္မူ၍ ဇူလိုင္လကုန္ ေနာက္ဆံုး 
ထားေပးပို႔ႏိုင္သည္ဟု သိရသည္။ 
(ကုိးကား- ဥပေဒျပဳေရးဆုိင္ရာေကာ္မတဦကၠ႒၊ စစ္ကုိင္း 

တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္)

ေမးခြန္းႏွင့္အဆုိတင္သြင္းျခင္း မရွိသူ 
မ်ားမွာ တပ္မေတာ္သားကုိယ္စားလွယ္မ်ား 
ႏွင့္ အစုိးရအဖြဲ႕ဝင္ ဝန္ႀကီးတာဝန္  ပူးတြဲ 
ထမ္းေဆာင္ထားသူ ကုိယ္စားလွယ္မ်ား 
ျဖစ္ေၾကာင္း ေတြ႕ရသည္။  ေရးရာေကာ္မတီ 
မ်ား၏ ေဆာင္ရြက္ခ်က္မ်ားတြင္ အစည္း 
အေဝး၊ ကြင္းဆင္းျခင္း၊ အစီရင္ခံစာႏွင့္ 
ၾကားနာပြဲျပဳလုပ္သည့္ အေရအတြက္မ်ား 
ပါဝင္ၿပီး ေကာ္မတီ(၆)ခုအနက္ တုိင္စာ 
ပစ္စာ ေလ့လာဆန္းစစ္ေရးအဖြဲ႕သည္ 
ၾကားနာပြဲ ၈ ႀကိမ္ထိ ျပဳလုပ္ထားၿပီးျဖစ္ 
သည္။ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း ေစာင့္ၾကည့္စစ္ 
ေဆးေရးေကာ္မတီ က ၂၅ ႀကိမ္ ကြင္းဆင္း 
ေဆာင္ရြက္ထားေၾကာင္း ေတြ႕ရသည္။

သုိ႔ေသာ္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္
ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ တစ္ႏွစ္တာ ေဆာင္ 
ရြက္ခ်က္ႏွင့္ ေမးခြန္းမ်ား၊ အဆုိမ်ားတင္ 
သြင္းမႈအေျခအေနသည္ အားရဖြယ္မရွိ 
ေၾကာင္းႏွင့္ ၎တုိ႔မဲဆႏၵနယ္အတြက္ အား 
ကုိးအားထားျပဳရမႈ နည္းပါးေနေသးသည္ 
ဟု ေလ့လာမႈမ်ားအရ သိရသည္။
(ကုိးကား- ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ေဖ့စ္ဘြတ္၊ ကႏၱာရဝတီတုိင္းမ္)

ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၊ တိုင္စာပစ္စာ ေလ့လာဆန္းစစ္ေရး 
ေကာ္မတီက မေထာခူေက်းရြာအုပ္စု သတၱပလူေက်းရြာေန ေတာင္ 
သူမ်ား၏ လယ္ယာေျမျပႆနာမ်ားအတြက္ ဇြန္လ ၁၄ ရက္ေန႔က 
ၾကားနာပြဲ ျပဳလုပ္ခဲ့သည္။  (ကိးုကား- ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ေဖ့စ္ဘြတ္)

သတင္း
ဓာတ္ပုံ
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ဇြန္ ၂၅၊ ၂၀၁၇

ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
သက္တမ္း ၁ ႏွစ္ေက်ာ္ ကာလအတြင္း 
ျပည္သူလူထုက တုိင္ၾကားသည့္ တုိင္ၾကား 
စာမ်ားကုိ ေျဖရွင္းရာတြင္ အားနည္းခ်က္ 
မ်ားရွိေနသည့္အျပင္ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား
လွယ္တစ္ဦးခ်င္းစီ၏ အားထုတ္မႈတြင္ 
လည္း အားနည္းမႈမ်ားရွိေနသည္ဟု လႊတ္ 
ေတာ္ ကုိယ္စားလွယ္မ်ားၾကား၌ ေဝဖန္မႈ 
မ်ား ရွိေနသည္။ 

တုိင္ၾကားစာတစ္ေစာင္ ရသည္ဆုိပါက 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ထံတြင္ ကြင္းဆင္းစစ္ေဆး 
ခြင့္ ေတာင္းခံရသည္။ ထုိ႔ေနာက္ ဥကၠ႒မွ 
တစ္ဆင့္ တုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရသုိ႔လည္း 
ေကာင္း၊ အစုိးရမွ သက္ဆုိင္ရာဌာနသုိ႔ 
လည္းေကာင္း အေၾကာင္းၾကား စီစဥ္ၿပီးမွ 
သာ လႊတ္ေတာ္ေကာ္မတီက ကြင္းဆင္းစစ္ 
ေဆးႏုိင္ၿပီး ယင္းသုိ႔ အဆင့္ဆင့္ျဖတ္သန္း 

ေနရျခင္းေၾကာင့္ တုိင္ၾကားစာမ်ားကုိ ခ်က္ 
ခ်င္းေျဖရွင္း ေဆာင္ရြက္ေပးႏုိင္ျခင္းမရွိဘဲ 
အားနည္းခ်က္မ်ားျဖစ္ရသည္ဟု ရန္ကုန္ 
တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ လူမႈေရး 
ႏွင့္စီမံခန္႔ခြဲေရးေကာ္မတီဝင္ ဦးလွေဌးက 
ေျပာသည္။ ထုိ႔ျပင္ အခ်ဳိ႕က တုိင္ၾကားစာ 
ကုိ ေကာ္မတီသုိ႔တုိက္႐ုိက္မပုိ႔ဘဲ လႊတ္ 
ေတာ္ဥကၠ႒ထံပုိ႔သည့္ တုိင္ၾကားစာမ်ားရွိ 

ရာ ယင္းတုိ႔ကုိ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွတစ္ဆင့္ 
ေကာ္မတီက ျပန္လည္စိစစ္ရသည့္အတြက္ 
ၾကန္႔ၾကာမႈရွိေနသည္ဟု ၎ကဆုိသည္။ 

လက္ရွိအခ်ိန္တြင္ လူမႈေရးႏွင့္စီမံခန္႔ခြဲ 
ေရးေကာ္မတီသုိ႔ တုိင္ၾကားထားေသာ 
တုိင္ၾကားစာ ၁၅၀ ခန္႔ရွိၿပီး ျပည္သူလူထု 
အတြက္ ေျဖရွင္းေပးႏုိင္သည့္ တုိင္ၾကားစာ 
၁၂၅ ေစာင္ရွိသည္ဟု သိရသည္။ 

ထုိမွ်သာမက လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စား 
လွယ္မ်ားအေနျဖင့္ မိမိတကယ္စိတ္ပါဝင္ 
စားသည့္၊ မိမိလည္း ကြၽမ္းက်င္သည့္နယ္ 
ပယ္တြင္သာ လုပ္ေဆာင္ေစခ်င္ၿပီး ထုိသုိ႔ 
အာ႐ုံစူးစုိက္လုပ္ေဆာင္ျခင္းမရိွပါက တစ္ 
ဦးခ်င္းစီ၏ စြမ္းေဆာင္ရည္တြင္သာမက 
လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီမ်ားတြင္ပါ အား 
နည္းမႈမ်ားျဖစ္ေပၚသည္ဟု တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ဦးသန္းႏိုင္ဦး(ပန္းဘဲတန္း-၂) 
က ဆုိသည္။  
(ကုိးကား- ဒီဗီြဘီတီဗီသတင္း)

လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒၊ တုိင္းအစုိးရ၊ ဌာနဆုိင္ရာ ခြင့္ျပဳခ်က္မ်ား
ေစာင့္ဆုိင္းေနရ၍ တုိင္ၾကားစာမ်ား ခ်က္ခ်င္းမေျဖရွင္းႏုိင္ခဲ့

ဇြန္ ၁၄၊ ၂၀၁၇

NLD အစိုးရသည္ လက္ရွိလႊတ္ေတာ္ 
တြင္းႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ျပင္ပတို႔တြင္ ၂၀၀၈ ဖြဲ႕ 
စည္းပံုအေျခခံဥပေဒ ျပင္ဆင္ေရးႏွင့္ပတ္ 
သက္၍ အသံတိတ္ဆိတ္ေနသည္ဟု SNLD 
ပါတီ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
စုိင္းလင္းျမတ္(မုိင္း႐ွဴး-၁)က ေျပာသည္။

NLD ပါတီအေနျဖင့္ ၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံု 
အေျခခံဥပေဒကိုျပင္ရန္ ရွိမရွိ၊ ရွိခဲ့လွ်င္ 
မည္သည့္အခ်ိန္တြင္ ျပင္သြားမည္နည္းဟု 
ဇြန္လ ၁၀ ရက္ေန႔က ေတာင္ႀကီးၿမိဳ႕၌ ျပည္ 
သူ႔လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦး၀င္းျမင့္ႏွင့္ ရွမ္း 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
ေတြ႕ဆုံပြဲတြင္ ၎ကေမးျမန္းခဲ့သည္။

''ဒါကိုမျပင္ဘူးလို႔မေျပာဘူး၊ ကြၽန္ေတာ္ 
တုိ႔ ႏိုင္ၿပီးၿပီးခ်င္းျပင္မယ္လို႔လည္း မေျပာ 
ဘူး။ နံပါတ္(၂)ျဖစ္တဲ့ ျပည္တြင္းျငိမ္းခ်မ္း 

ေရးၿပီးမွ နံပါတ္(၃)ေနရာမွာရွိတာပါ၊ အျပန္ 
အလွန္နားလည္မႈ၊ ယံုၾကည္မႈရွိမွ ျပင္လို႔ရ 
မယ္လို႔ သေဘာေပါက္ထားတယ္၊ ကိုယ့္ 
ဘာသာကိုယ္ျပင္လို႔ရတယ္ မရဘူးဆိုတာ 
၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုရဲ႕ အခန္း(၁၂) ပုဒ္မ ၄၃၆ 
(က)(ခ)က ကန္႔သတ္ခ်က္အရ ကြၽန္ေတာ္တုိ႔ 
သေဘာေပါက္ထားတယ္""ဟု ဦး၀င္းျမင့္က 
ျပန္လည္ေျဖၾကားခဲ့သည္။

လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေမး 
ခြန္း၊ အဆို၊ ေမးျမန္းျခင္းႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒႏွင့္ ကိုက္ညီ 
မႈရွိေစရန္၊  သက္ဆိုင္ရာ ကိုယ္စားလွယ္၏ 
ပါတီမူ၀ါဒႏွင့္ ကိုက္ညီမႈရွိေစရန္လည္း ၎ 
က  တိုက္တြန္းေျပာၾကားခဲ့သည္။

''ၿငိမ္းခ်မ္းေရးရမွ ၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုကို 
ျပင္မယ္ဆိုတဲ့ပံုစံမ်ဳိး ေျပာတယ္။ ကြၽန္ေတာ့္ 
အျမင္ကေတာ့ ဒီ ၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံ 
ဥပေဒေၾကာင့္ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးမရေသးတာ 

လား။ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးရဖို႔ အခြင့္အေရးေတြ၊ 
ရပိုင္ခြင့္ေတြ၊ ဘယ္လိုမ်ဳိးကန္႔သတ္မႈေတြရွိ 
ေနသလဲ ဆိုတာကို ျပန္စဥ္းစားသင့္တယ္လို႔ 
ကြၽန္ေတာ္ထင္တယ္""ဟု စိုင္းလင္းျမတ္က 
မီဒီယာမ်ားသို႔ ေျပာသည္။

တိုင္းရင္းသားမ်ား၏ ရပိုင္ခြင့္မ်ားကို 
အာမခံခ်က္ေပးႏိုင္ေသာ အစိတ္အပိုင္းမ်ား 
အား ျပင္ဆင္ႏုိင္မည္ဆိုပါက ၿငိမ္းခ်မ္းေရး 
ကို ဦးတည္ႏိုင္သည္ဟု ထင္ျမင္မိေၾကာင္း 
၎က ဆိုသည္။

NLD ပါတီသည္ ၂၀၀၈ ဖြ႕ဲစည္းပုံအေျခခံ 
ဥပေဒျပင္မည့္ကိစၥႏွင့္ ပတ္သက္၍ ၂၀၁၂ 
ၾကားျဖတ္ေရြးေကာက္ပြဲ ယွဥ္ၿပဳိင္စဥ္ကပင္ 
ေဆာင္ရြက္မည္ဟု ေျပာၾကားထားခဲ့ၿပီး ၁။ 
တရားဥပေဒစိုးမိုးေရး၊ ၂။ ျပည္တြင္းၿငိမ္း 
ခ်မ္းေရး၊ ၃။ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒျပင္ဆင္ 
ေရးဟူေသာ ပါတီဦးစားေပးမူဝါဒမ်ားကုိ 
ေၾကညာခဲ့သည္။  (ကုိးကား-သွ်မ္းသံေတာ္ဆင့္)

အစိုးရမွ ဖြဲ႕စည္းပံုျပင္ဆင္ေရး အသံတိတ္ေနမႈကို SNLD ကုိယ္စားလွယ္ ေမးခြန္းထုတ္

တုိင္ၾကားမႈမ်ားႏွင့္ပတ္သက္ၿပီး လူမႈေရးႏွင့္ 
စီမံခန႔္ခြဲေရးေကာ္မတီမွ လိႈင္သာယာၿမိဳ႕နယ္ 
တြင္ စိစစ္ေဆာင္ရြက္စဥ္။

ဓာတ္ပုံ- Myatmin Thu


